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ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ
Αναφέρονται τα εξαρτήματα που συνθέτουν τη 

συσκευή με μία αριθμητική σειρά.

Παράδειγμα:

Α. Δοχείο νερού

Β. Διακόπτης λειτουργίας

Συνήθως συνοδεύεται κι από ένα σχεδιάγραμμα της 

συσκευής.



Δίνονται οδηγίες για την ασφαλή χρήση

της συσκευής .

Στόχος είναι η αποφυγή τυχόν ζημίας στη 

συσκευή ή κινδύνων από τη λανθασμένη 

χρήση της.

ΥΠΟΔΕΙΞΕΙΣ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ



Κάποιες συσκευές

χρειάζονται μία ιδιαίτερη 

μεταχείριση την πρώτη φορά

που θα χρησιμοποιηθούν. 

ΠΡΩΤΗ ΧΡΗΣΗ



Δίνονται οι οδηγίες,

βήμα προς βήμα, πώς να λειτουργήσει 

η συσκευή, για να εξυπηρετήσει τον σκοπό

για τον οποίο κατασκευάστηκε. 

ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ



Αναφέρεται ο τρόπος καθαρισμού και 

συντήρησης της συσκευής, για να 

αποφευχθούν τυχόν ζημιές και 

ολοκληρωτική καταστροφή της.

ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ



Για να δώσουμε οδηγίες μπορούμε να 

χρησιμοποιήσουμε:

Προστακτική

Υποτακτική

Οριστική

ΟΔΗΓΙΕΣ



ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ

ΤΥΠΟΙ

Εξακολουθητικός Συνοπτικός

Καθαρίζετε τη μηχανή
με στεγνό πανί.

Καθαρίστε τη μηχανή
με στεγνό πανί.



ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ

ΠΡΟΣΩΠΑ

β΄ ενικού
εσύ

β΄ πληθυντικού
εσείς

Γέμισε με νερό
την κανάτα.

Γεμίστε με νερό 
την κανάτα.



ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ

-ίστε -ήστε

Γυρίζω - γυρίστε               τοποθετώ - τοποθετήστε

Φωτίζω - φωτίστε             χαιρετώ - χαιρετήστε

Αλλά

Αθροίζω - αθροίστε            

δανείζω - δανείστε          δακρύζω - δακρύστε

ΚΑΤΑΛΗΞΕΙΣ ΡΗΜΑΤΩΝ



ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ

Προσοχή
-ήστε, -ίστε -είτε

Διατηρήστε
σε καλή 

κατάσταση
τη συσκευή σας.

Γυρίστε τον διακόπτη.

Διατηρείτε
σε καλή 

κατάσταση
τη συσκευή σας.



Η άρνηση σχηματίζεται με το μόριο μην.

ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ

Μην καθαρίζετε τη συσκευή με αιχμηρά 

αντικείμενα.



ΥΠΟΤΑΚΤΙΚΗ

ΤΥΠΟΙ

Εξακολουθητικός Συνοπτικός

Να καθαρίζετε
τη μηχανή

με στεγνό πανί.

Να καθαρίσετε
τη μηχανή

με στεγνό πανί.



ΥΠΟΤΑΚΤΙΚΗ

ΠΡΟΣΩΠΑ

β΄ενικού
εσύ

β΄πληθυντικού
εσείς

Να γεμίσεις την 
κανάτα 

με νερό.

Να γεμίσετε την κανάτα
με νερό.



Η άρνηση σχηματίζεται με το μόριο μην.

ΥΠΟΤΑΚΤΙΚΗ

Να μην καθαρίζετε τη συσκευή με 

αιχμηρά αντικείμενα.



ΟΡΙΣΤΙΚΗ

ΠΡΟΣΩΠΑ
α΄ πληθυντικού

εμείς

Γεμίζουμε την κανάτα
με νερό.



Η άρνηση σχηματίζεται με το μόριο δεν.

ΟΡΙΣΤΙΚΗ

Δεν καθαρίζουμε τη συσκευή με αιχμηρά 

αντικείμενα.



ΟΡΙΣΤΙΚΗ

Προσοχή
-είται:  γ΄πρόσωπο
ενικού στην οριστική 

-είτε: β΄πρόσωπο
πληθυντικού 
στην προστακτική

Το καπάκι τοποθετείται
στο πάνω

μέρος
της συσκευής.

Ακολουθείτε πιστά 
τις οδηγίες χρήσης 

της συσκευής.


